
Protokół z zebrania Zarządu Polskiego Towarzystwa Bioinformatycznego w dniu 18.11.2011 r. 

Zebranie rozpoczęło się o godz. 20:30 w dniu 18 listopada 2011 roku w budynku Międzynarodowego 
Instytutu Biologii Molekularnej i Komórkowej, ul Ks. Trojdena, Warszawa. 
W zabraniu wzięli udział członkowie obecnego Zarządu PTBI: Janusz Bujnicki – prezes, Wiesław 
Nowak – wiceprezes, Witold Rudnicki – skarbnik, Aleksandra Gruca – sekretarz. 

W trakcie zebrania: 
1. Omówiono bieżącą działalność promocyjną Zarządu związaną z obecnością Polskiego 

Towarzystwa Bioinformatycznego na konferencji Multi-Pole. Działalność promocyjna 
obejmowała następujące elementy: 
• współfinansowanie zaproszonego wykładu prof. Adama Godzika, Sanford-Burnham 

Medical Research Institute, La Jolla, CA, USA, w kwocie 3600 PLN pokrywającej koszty 
przelotu wykładowcy do Polski, 

• umieszczenie plakatu i obecność przedstawiciela PTBI w trakcie dwóch sesji plakatowych 
odbywających się w ramach konferencji, 

• umieszczenie materiałów promocyjnych PTBI (zakładki) w materiałach konferencyjnych 
• wydrukowanie koszulek PTBI oraz wręczenie promocyjnych koszulek osobom, które  

w trakcie konferencji wypełniły deklarację członkowską Stowarzyszenia. 
2. Omówiono skuteczność promocji PTBI na konferencji Multi-Pole. Zarząd uznał, że warto było 

wesprzeć konferencję, gdyż dzięki temu udało się zaistnieć Towarzystwu na międzynarodowym 
forum. Dodatkowo, za wymierną korzyść może zostać uznany fakt, iż w trakcie konferencji 
osiem osób wypełniło deklaracje członkowskie. 

3. Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę o udzieleniu oficjalnej pochwały dla Mirona Kursy za 
pomoc w przygotowaniu materiałów promocyjnych PTBI, w szczególności za przygotowanie 
projektu graficznego zakładki i plakatu oraz ich skład, a także za pomoc w przygotowaniu 
projektu graficznego koszulki. 

4. Zarząd wyraził uznanie dla organizatorów konferencji Mult-Pole za profesjonalną organizację 
spotkania światowej klasy naukowców w dziedzinie biologii strukturalnej i bioinformatyki. 
Wyraził też nadzieję, że w przyszłości w Polsce częściej odbywać się będą konferencje 
prezentujące tak wysoki poziom merytoryczny w dziedzinie bioinformatyki i nauk pokrewnych. 

5. Pozytywnie rozpatrzono osiem nowych aplikacji o członkostwo w PTBI.


